
  Pensionärsrådet möte den 11 november 2024 

Information om förslag till budget 2025-2027 
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om budgetförslag 2025 och 
stadsdelsnämndens ekonomiska förutsättningar. 

• En öppen och demokratisk stad. 

• Långsiktigt hållbar ekonomi och goda förutsättningar för välfärd 

• En levande och hållbar stad 

• En trygg och säker stad som håller samman 

• Miljö och klimat 

• Stadsmiljö 

• Medarbetare ska ges goda förutsättningar att göra ett bra jobb 

• En bra stad att åldras i 

Ärenden till nämndsammanträdet den 21 november 2024 
Ärende: Trygghet i parkmiljö 

Svar på medborgarförslag om förbud att elda på naturmark 
Rådet ansluter sig till förvaltningens svar som innebär att Länsstyrelsen utfärdar 
eldningsförbud vid torka. I övrigt finns inget generellt eldningsförbud i kommunen.          
 

Ärende nr 3: Papperskorgar och skräp runt papperskorgar 
Svar på medborgarförslag – större papperskorgar och fler tömningar 
Rådet ansluter sig till förvaltningens svar som innebär att öka antalet tömningar och 
installera sk fågelkedjor. 
 
Ärende nr 7: Sätt upp bullerplank längs tunnelbanespåret mellan Hökarängen och Farsta 

Svar på medborgarförslag 
Rådet ansluter sig till förvaltningens svar som innebär att förslagställaren informeras om att  
vända sig till SL då det är de som ansvarar för området närmast spåret. 

 
Ärende: Stadsdelsnämndens regler för lokalupplåtelse 

Rådet reagerar på att det saknas skrivningar om föreningar med målgruppen äldre och som 
är i behov av lokaler. Rådet framhåller i samband med detta svårigheterna med lokaler i 
stadsdelsområdet. Rådet finner även att avgiftshöjningen om 150 procent är 

anmärkningsvärd. 
 
Ärende: Detaljplan för del av fastigheten Wienerbrödet 1 m.fl. (Sköndals centrum) i 

stadsdelen Sköndal 
Vid tidpunkten för rådets sammanträde fanns inte något tjänsteutlåtande tillgängligt. Rådet 
noterar följande utifrån samrådshandlingen. Parkeringsplatser ersätts med byggnader och 
upprustningen av gator handlar egentligen om en avsmalning av dessa. Ingen skrivning finns 
om eventuella seniorbostäder. Det saknas uppgift om att nettoutflyttningen från staden och 
mindre antal barn kommer minska behov av bostäder och förskolor. Trafiksituationen har 

inte berörts. I samband med en utökad bebyggelse ställer sig rådet frågande till varför 

planen saknar skrivning om exempelvis större lokaler för vårdcentral då den befintliga redan 
i nuläget inte har tillräcklig kapacitet att möta de behov av vård som finns. 
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